



## Protokoll kårledningsmöte

2021-03-09 kl. 07.30 på Zoom via Kåren – Handelshögskolan

### Närvarande:

Linus Olsson  
Olivia Lind  
Victoria Nilsson  
Alfred Seljee  
Sofia Ekholm  
Alva Löfvenberg  
Erik Florander  
Johanna Midhage  
Sara Andersson  
Anna Mattsson

§1 Mötets öppnande klockan 07.30.

---

### Ärende

### Beslut/åtgärd

---

§2 Val av mötesordförande  
Kårledningen beslutar att

välja Olivia Lind till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare  
Kårledningen beslutar att  
mötessekreterare

välja Anna Mattsson till

§4 Val av justerare  
Kårledningen beslutar att

välja Erik Florander till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslista  
Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll  
Kårledningen beslutar att

godkänna föregående protokoll.

§7 Budgetar  
N&FA Budget

Kårledningen beslutar att godkänna N&FAs  
Budget.

Signatur

1 (3)

LO  
LO

OL  
MO

AM  
S

ET  
J



Sexmästeriets Budget

Kårledningen beslutar att bordlägga Sexmästeriets budget till nästa veckas möte.

§8 Fakturor

Inga inkomna fakturor.

§9 Äskningar

Ifall det finns någon som måste godkännas av alla

Inga inkomna äskningar.

§10 Gaddens vinstkrav

Alfred lyfter frågan om hur kårledningen ställer sig att Gadden inte uppnår sitt vinstkrav. Frågan är om vi ska ha det nuvarande vinstkravet eller ett lägre vinstkrav. Kårledningen beslutar att bordlägga frågan.

§11 Arbetsgrupp årsmöte

Årsmötet kommer ta plats i slutet av maj och det brukar anordnas av en arbetsgrupp då det är mycket arbete. Olivia undrar om någon kan tänka sig att vara med och hjälpa henne att fixa det. Victoria, Anna, Sofia och Linus erbjuder sig att hjälpa till.

§12 Beslut om utvärderingsresor

Alfred lyfter frågan om hur kårledningen ska besluta om huruvida utvärderingsresor är tillåtna eller inte. Tidigare har det varit CFO och Föreningsansvarig respektive CFO och KO. Kårledningen beslutar att CFO och Föreningsansvarig ska fatta beslut kring utvärderingsresor.

§13 Anordning av aktiviteter under corona

Föreningar har börjat fråga om det är ok att de anordnar fysiska event och Johanna lyfter frågan om hur kårledningen ställer sig till frågan. Vi har tidigare beslutat att alla aktiviteter som föreningar anordnar ska följa restriktionerna och det gäller fortfarande.

§14 Muggar

Kan kåren finansiera muggarna eller ska vi bekosta det själva? Så länge vi har muggarna på kontoret kan de räknas som kontorsmaterial och då är det ok.

Signatur

2 (3)

LO  
LO

Oh  
MO

AM  
S

EF  
J



§15 Strategihelg

Olivia undrar vad vi i kårledningen ser som det största behovet för strategihelgen och om vi vill köra det helt digitalt eller även på plats. Vi kommer återkomma till frågan senare och då fatta beslut om hur vi ska göra.

§16 Speak Up Week

Sofia informerar om att Speak Up Week kommer vara vecka 17 och uppmanar resten av kårledningen att vara med på eventet som kommer hållas.

§17 Planerade HHGS event under våren

Alva informerar om att påsitsen kommer vara 26/3. Det är även planerat ett event där HQM kommer hålla i På spåret-tävlingar mellan olika föreningar och projekt.

§18 Övriga frågor

Olivia uppmanar arvoderade till att fylla i vilka dagar de är närvarande i kåren för att det alltid ska vara någon närvarande när kårrum är bokade. Det påminns även om att följa städschemat.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas klockan 08.24.

Linus Olsson  
Kårordförande

Olivia Lind  
Mötesordförande

Anna Mattsson  
Mötessekreterare

Erik Florander  
Justerare

Signatur

3 (3)

LO  
LO

OL  
MO

AM  
S

EF  
J